
 

 

Aan: College van B&W te Zwolle, via de Raadsgriffie    
Van: William Dogger, fractievoorzitter Swollwacht 
Cc  : Lokale pers 
 

Onderwerp: sanering/opheffing hondenlosloopveld omgeving Thorbeckegracht/Spiegel.   

Datum : 30 mei 2015 

 

Geacht College 

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde wil ik u namens de Swollwachtfractie vragen 
stellen over het hondenlosloopveld in de omgeving Thorbeckegracht/Spiegel .                                                                                                                              

Inleiding 

In de Stentor van 29 mei 2015 was een artikel te lezen over hondenbezitters die zich verontrusten dat 
de gemeente voornemens is tot opheffing/sanering van het hondenlosloopveld in de omgeving 
Thorbeckegracht/Spiegel. 

De Zwolse Raad en College hebben een dierenwelzijnsbeleid vastgesteld en daarmee aangegeven te 
willen streven naar een goed dierenwelzijn binnen de gemeentegrenzen van Zwolle en daarmee 
tevens te voorzien in goede en diervriendelijke faciliteiten! Losloopterreinen vallen onder 
diervriendelijke faciliteiten! Deze losloopterreinen zorgen dat honden op een fatsoenlijke manier in 
onze stad uitgelaten kunnen worden en voorkomen tevens dat honden worden uitgelaten op plaatsen 
in het openbaardomein welke als minder wenselijk beschouwd worden.  

In het betreffende Stentor artikel moeten wij lezen dat er thans sprake is van sterke geruchten- dat de 
gemeente Zwolle voornemens is om het betreffende hondenlosloop terrein te saneren. De 
Swollwachtfractie kan en wil niets met geruchten en verzoekt daarom het College om over dit 
onderwerp duidelijkheid te verschaffen! 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Onderschrijft het College dat bij een goed dierenwelzijnsbeleid er ook voldoende- en goed 
bereikbare dierenfaciliteiten, zoals ruime hondenlosloopterreinen, in stad aanwezig moeten 
zijn? 

2. Klopt het dat het hondenlosloopterrein in de omgeving Thorbeckegracht/Spiegel wordt 
gesaneerd/opgeheven?  

3. Zo ja, op welke termijn gaat deze sanering/opheffing dan plaatsvinden? 
4. Zo ja, komt er dan op een redelijke afstand van het huidige hondenlosloopterrein een goed 

alternatief? 

Ik verzoek u om de gestelde vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

William Dogger, fractievoorzitter Swollwacht                         


